
Referat frå SU-møte 18.april 2023 
 

Tilstades: Olaug Marie Bjelde (eigarrepresentant) , Kristina Loftesnes (leiar i SU) , Anders 

Otto Plassen (nestleiar i SU), Mette Johannessen (tenesteleiar) , Anne Kristin Lund 

(referent), Karin Haugane (tilsetterepresentant) ,Tove Johnsen (tilsetterepresentant). 

 

Sak 1/23 Godkjenning av sakslista og innkalling 

 

• Alle innkomne saker er informert om, og det er ingen merknader. 

 

Sak 2/23 Vårdugnad  
 

• Foreldre positive til dugnad – har vore bra oppmøte tidlegare. Barnehagen lagar sjølv ein 

dugnadsdag  for barna denne våren. 

• Går heller  for stordugnad til hausten 2023. Treng ein god plan i forkant, litt kort tid å få til dette no. 

• Føresette positive i å rusta opp leikeapparat og liknande, men det er utfordrande å skaffe midlar til 

material og utstyr. 

• Ein må vere ute i god tid til kommunen med å søke om støtte om materiale og utstyr som trengst i 

arbeide som føresette kan utføre.  

• Møte i utval for levekår 3. mai; Olaug Marie som er representant for eigar, tek med seg denne 

saka. 

• Viktig at barnehagen spela inn ting utøve hausten, administrativt ang. opprusting.  

• Skjer oppgraderingar gradvis her, som nytt stellerom på Vetlebekken, støydempande plater i taket 

på storerommet og veggar på Vetlebekken skal malast i løpet av våren. Men må arbeida vidare med 

å synleggjera behovet for midlar både til  inne- og utemiljøet.   

• Er sett av ein god del peng til løpande vedlikehald i kommunen - kanskje noko å henta der? 

• Føresette blir med på skrive og revidere eventuelt ein søknad før 15 september 2023 om støtte til 

vedlikehald. 

• Flott om me alliera oss med Kjørnes vel sidan det er grendahus, og både inne og uteområdet blir 

mykje nytta av dei som bur på Kjørnes. Barnehagen har god nytte av det dei har fått til av 

leikeplassar i nærmiljøet. Dette synleggjer at barnehagen treng midlar til utemiljøet utover det som 

er i budsjettet.  

 



Sak 3/23 Barnehagefotografering 

 

• Norsk skolefoto 5. og 6. juni 2023. 

• Positiv tilbakemelding frå sist. 

 

Sak 4/23 Storaneset 

 

• Me fekk ein nedslåande beskjed frå fylkeskommunen si kulturminneavdeling på ei synfaring på 

Storaneset før påske; dei finn fleire potensielle kulturminne i området som må undersøkast nærare 

før det er mogleg å få byggje gapahuken, “Bordet”, som BAS har teikna. Sidan BAS skal komme 

allereie i slutten av april for å byrje bygginga gjer dette at Sogndal kommune må avlyse, utsette eitt 

år eller finne alternativ lokasjon for gapahuken. Det er bestemt at den blir satt opp på Røvhaugane.  

• Kjørnes barnehage har fortsatt peng som vart sponsa og spleis som er overført i fond. Det er noko 

føresette kan  finne ut kva dei ønskjer å gjera med. Er det fortsatt realistisk at det blir bygd toalett 

og liknande ved Storaneset? Må sjekke ut tidslinja på når undersøkingar er gjort.  

 

Sak 5/23 Årsplanen 2023/2024 

 

• Tid for endring; hønseri og epleprosjekt blir avslutta.   

• Vil rydda i det pedagogiske opplegga og ønskjer meir fokus rundt: 
✓ Leiken 
✓ Friluftsliv – pedagogisk arbeid Furehaugen kontra Skuleholten.  
✓ Fysisk aktivitet og barns psykiske helse 

 

• Ønskjer å vidareutvikla grønsakhagen vår - med fokus på sunt og variert kosthald. Gjera det på 
skikkeleg vis? Treng då hjelp av føresette til dette arbeidet, slik som me nytta det i hønseridrifta.  

• Simas levera ut gratis kompost ut mai – noko som grøn gruppe kan ha som oppdrag å ta med 
tilbake etter besøksdag hjå SIMAS i mai. 

• Synleggjera venskapsveka  meir i årsplanen. 

 

FN – kafé  

• Positive til Forut-prosjektet. Sidan eplesylteprosjektet går ut kan me i staden selja grønsaksuppe på 

FN-kaféen der inntekta går til Forut.  

 

Jule – og påskegrupper  

• Positivt å ha aktivitet på tvers av avdelingane – fin måte å jobbe med fellesskap og “oss-kjensla ”. 

Bra med møtepunkt der barna er aldersblanda.  



 

Grautfest  

• Positive til det.  

Temafest   

• Positive til det. 

 

Besøksdagar  

• Simas, flyplassen og museet ser ut til å gå i orden i år òg.  

• Bjørnehiet og Maurtua reiser på ViteMeir 6.mai. Me får dekt både buss og opphald denne dagen,  

eit flott initiativ frå kommunen. 

 

Innspel: 

• Barnehagane i kommunen har avtale med Vesterland om symjetider fredagar ut dette 

barnehageåret; Kjørnes barnehage har ikkje nytta seg av dette. Foreldrerepresentantane kjem med 

innspel om at dei ønskjer at barnehagen skal vurdera om dette er noko me òg kan nytte oss av;  

viktig at barna får tilbod om å bli “trygg i vatn”.  

• Føresette ser barnehagen gjere mykje bra arbeid innafor trafikksikkerheita og ønskjer at dette 

arbeidet blir meir synleggjort i årsplanen.   

• Forslag om at barnehagen sjekkar ut om samtykkjeskjema på overgang bhg/skule kan leverast på 

hausten – dette kan få prosessane rundt klasselister fortare i gong. 

  

Sak 6/23 Barnehageåret 2023/2024 

 

Litt endringar i personalet: 

- Hildegunn har sagt opp stillinga i Sogndal kommune. 
- Berit går av med pensjon. 
- Har hatt felles utlysing av barnehagelærar, assistent og fagarbeidar stillingar i Sogndal kommune, 

og kallar inn mange av søkarane til gruppeintervju. 
 

Til hausten kjem startar 22 nye ungar: 

• Bjørnehiet/ rosa blir 18 “gamle” frå Maurtua 

• Maurtua/grøn 1 ny og 18 “gamle” frå Knubben 

• Knubben/lilla 1 ny og alle 3-åringane frå Vetlebekken og Nyperusti 

• Nyperusti/raud blir 12 “gamle”  frå Kleivane 



• Vetlebekken/raud-blå -blanding 1-og 2-åringar; 3 nye 1-åringar 5 nye 2-åringar og 4 “gamle” 2 
åringar frå Vetlebekken 

• Kleivane/blå 12 nye 1-åringar 
 

Sak 7/23 Ymse 
 

• Bemanningsnorm - føresette støtta saken som var tema på barnehagedagen; full bemanning heile 
dagen, ikkje fordelt på TV,MV,SV.  

• Ta denne saka opp i rett fora – Planen er at Kjell Ertesvåg, leiar for Sogndals barnehagane, saman 
med kommunalsjef for oppvekst, Knut Rune Teigen Måren, kallar inn alle samarbeidsutvala (SU) i 
barnehagane i kommunen  til felles møte i løpet av våren.  

• Foreldre må oppsøke personalet ved hentetider – me brukar heile uteområdet i leik. Ved hentetid 
er det nok å  finna ein voksen, sei kven du hentar og be hen om å sjekka ut barnet/barna.  

• Parkering på gangveg og i kryss tar foreldrerepresentantane med Kjørnes vel – handla om 
sikkerheita til skulebarna.  

• Blink hus – tomtar  - kan kommunen nytte dei til fleire barnehageplassar? Foreldrerepresentantane 
eventuelt sjekka ut det. 

• Innspel frå Olaug Marie om å senda referat frå SU-møtet til kommunalsjef; då kan sakene som er 
viktige for oss koma som orienteringssaker til utvalet. Då er det større moglegheit for at 
politikarane ser på saka. 

 

• SU bestemde at til Sommarfesten 2022 tek kvar familie med seg det dei ønskjer av mat og drikka, 

og barnehagen stiller med grill som tidlegare. Men foreldrerepresentantar delegera kakelister til 

foreldra.  

Innspel på det: 

• GRØN gruppe får ansvar for kakebaking (grøn gruppe kvart år) til sommarfestane. 

• Foreldrerepresentantane på Maurtua sender ut kakelistinfo til dei som har barn i grøn gruppa (avd. 

Maurtua).  

• Sommarfesten starta med underhaldning kl.15:00, so blir det grilling og kaker etter underhaldninga.  

 

Dato 24.04.2023 

Referent Anne Kristin Lund  
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